
Skolebestyrelsen Skolebestyrelses-

møde 

 
BEMÆRK 

Mødedeltagere:  

Sabrina Vestergaard, Anders Grubach, Christina 

Nylandsted, Penille Blicher Lock, Abdallahi Deeq, 

Mette Espersen, Fiona Stagaard (elevrep.), 

Rasmus Radl (elevrep.) Carsten Boesen og Jens 

Baj 

Torsdag d. 12/12-2024 

Kl. 17.00-19.30-ish 

 

Møde 17.00-18.00 

Efterfølgende 

julefrokost 

   

Afbud: Jakob, Erla, Merete 

Mødeleder: Penille  

 

  

 

Dagsorden: Bilag/bemærkninger 

   

Punkt 1:  

Godkendelse af dagsorden  

 

Godkendt. 

Punkt 2: Efterretninger – nyt fra: (O) 15 min 

- Skolens ledelse: 

a) Ansættelse viceskoleleder – status 

b) Øvrigt nyt fra ledelse eller andre 

 

Vi har ansat Maiken Støjer 

som kommer fra Høllevang, 

specialcenter i Toftlund, som 

vores nye viceskoleleder. 

 

Organisationen og skolen har 

været udfordret af store elev 

konflikter, især på 2. årgang. 

Også i indskolingen er der 

udfordringer. 

 

I mandags (9. dec.) blev 

Jens´ indsamlinger af data 

præsenteret for personalet. 

Skolebestyrelsen bliver 

orienteret 14 januar. 

 

Elevrådet har også fået 

tilbagemeldinger fra 

smileyskemaet, det har de 

været glade for. De føler sig 

hørt. 

Elevrådet har uddelt 

æbleskiver til juleklippedag. 

Fiona og Rasmus har været 

på kursus som uddannede 

UMR (undervisnings miljø 

rep) De skal have møde med 

Jens om de fokuspunkter, der 

er blevet arbejdet med.  

Det er blevet klargjort hvad 

en UMR skal på skolen. 

Elevrådet er trætte af at 

eleverne ikke må have slik 

med til juleklippedag. 

 

Formanden har været til 

netværksmøde, hvor det er 

meningen at alle 

skolebestyrelsesformænd kan 

samles og netværke. De 

mødes igen til februar. De vil 



gerne have deres egen AULA 

gruppe. Penille deltager også 

i gruppen. 

Punkt 3: Principper og Mål-handleplaner SFO (se bilag) 15 

min) D/B 

Ledelse (Vivi) og personale har udarbejdet et tilrettet og 

opdateret udkast til principper for SFO. Drøftelse og eventuel 

afgørelse 

 

Oplægget er blevet tilrettet, 

der er som udgangspunkt 

ingen indvendinger.  

Vivi kan eventuelt deltage 

næste gang, til 

udformningen. 

 

Punkt 4: Brainstorm og input til Temalørdag – 

kommunikation (25 min.) 

Bestyrelsen kommer med stikord under overtemaet 

kommunikation, hvorefter ledelsen udarbejder procesoplæg til 

temalørdag den 25. januar 

Emnet er kommunikation: 

Eller Balancen i 

kommunikationen  

Hvordan bestyrelsen 

kommunikerer ud af til? 

Hvordan giver skolen besked 

om lærerpåsætning ved 

sygdom?  

Om forandringer/episoder? 

Hvor går 

kommunikationsgrænsen ved 

episoder? 

Hvorfor PR og brander vi ikke 

skolen mere? 

Husker vi de gode historier? 

Skal der kommunikeres 

bedre om skole/hjem og 

forældremøder? 

Bruger forældre skolens 

metoder (herunder Meebook) 

nok? 

Kan vi ensrette nogle ting? 

Forældre sætter store krav i 

kommunikationen til skolen, 

men hvad med 

forældre/forældre 

kommunikationen? 

Vi vil gerne have et 

forpligtende 

forældresamarbejde. 

Kommunikation omkring 

lektier? 

Lektiefri skole? 

Hjemmesiden, skal 

opdateres, lavthængende 

frugt!! 

Bramdrupdam bladet. 

 

Til mødet i januar skal der 

indlægges 3 Brainbreaks af 

10 min 

 

Punkt 5: Evt. 5 min. 

 

En artikelserie til 

Bramdrupdam bladet. 

 

(D)=Drøftelsespunkt 

(B)=Beslutningspunkt 

(O)=Orienteringspunkt 

 

Til januar mødet:  

- Kvalitetsprogram for Folkeskolen (= ny reform) 

- Skolelederens oplæg til skolen efter ”100” dage 


